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1. Inleiding 
 
Hierbij presenteren wij u het fractiejaarverslag 2024 van de Protestantse Combinatie Waddinxveen (PCW). 
In de gesprekken die de fractieleden met het bestuur, leden en inwoners voeren blijkt dat zo’n jaarverslag 
steeds weer wordt gewaardeerd.  
 
In dit verslag geven we een terugblik op onze inzet in de Waddinxveense politiek in het jaar 2024. In de 
bijlagen vindt u net als voorgaande jaren de persoonlijke terugblik van alle fractieleden. 
Allereerst weten we ons afhankelijk van onze God. Daarnaast voelen we ons verantwoordelijk voor wat we 
zelf doen in die afhankelijkheid.  
 
We hopen dat dit fractieverslag een goed beeld geeft van onze inzet en dat het daardoor ook bijdraagt aan 
de verbondenheid tussen ons als fractie en u als lezer. Als u vragen hebt, kunt u ons uiteraard altijd 
benaderen. 
 

2. Bereikte resultaten 
 
Wij vinden het belangrijk als PCW om concreet te laten zien wat onze bereikte resultaten zijn. Op onze 
website is inzichtelijk gemaakt wat we in deze nieuwe termijn vanaf 30 maart 2022 hebben bereikt. 
Hieronder volgt een beknopt overzicht van de behaalde resultaten in het kalenderjaar 2024: 
 
Hart voor wonen:  
Pilot bevorderen doorstroom 
Bij de bespreking van de prestatie afspraken Woonpartners hebben we samen met het CDA en 
PvdA/GroenLinks een motie ingediend voor het starten van een pilot met Woonpartners voor bevorderen 
doorstroming om scheef wonen tegen te gaan.  
 
Parkeerplaatsen woonwijk voor bewoners of openbaar 
Parkeerplaatsen in de wijk Triangel zijn verkocht aan derden en dus niet openbaar of van de bewoners 
zelf. De PCW vindt dat dit in de toekomst moet worden voorkomen. We hebben een toezegging van de 
wethouder ontvangen voor het voorkomen in de toekomst en te zorgen voor handhaving door ODMH zodat 
parkeerplaatsen wel gebruikt kunnen worden door bewoners zelf of door iedereen. 
 
Noordkade woonwijk risico analyse 
Het bestaande bedrijventerrein aan de Noordkade wordt over een lange periode omgebouwd 
(transformatie) naar een mooie woonwijk. Financieel gezien is het ook een complex en risicovolle 
ontwikkeling die de gemeente per saldo geld kost. Als PCW hebben we een motie ingediend (die unaniem 
is aangenomen) die de gemeente opdraagt om volgend jaar bij het vaststellen van de planuitwerking 
(stedenbouwkundig plan) een risico-analyse te maken.  
 
Hart voor de ander:  
Sociaal domein: langere beschikkingen en nodige zorg leveren 
Tijdens de bespreking van de Visie sociaal domein 2024-2028 hebben we als PCW een motie en een 
amendement ingediend die raadsbreed werden gesteund: beschikkingen afgeven passend bij hulpvraag 
en zorg en hulp geven die nodig is. 
 
Visie jeugdbeleid samenwerking lokale partners 
Het college zegt toe dat in de komende Themabijeenkomst Sociaal Domein, extra aandacht is voor de 
uitwerking van de samenwerking met lokale partners in het uitvoeringsprogramma jeugdbeleid, onder 
andere via een evaluatie. 
 
Gezondheidscentrum in sportpark De Sniep 
De uitbreiding van Den Edel (in samenwerking met Fysiotherapie Waddinxveen) met een 
gezondheidscentrum wordt meegenomen in de verdere uitwerking van de gebiedsvisie sportpark de Sniep. 
Deze door ons ingediende motie samen met PvdA/GL, VVD en CDA werd breed gesteund en is unaniem 
aangenomen in de raad. 
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Beschikbaar stellen van 1000 papieren plattegronden 
Als PCW krijgen we regelmatig de vraag of er een plattegrond op papier beschikbaar is, omdat niet iedereen 
even digitaal vaardig is of wil zijn. Door het indienen van een motie van de PCW samen met PvdA/GL die 
een meerderheid haalde in de raad zullen er duizend exemplaren beschikbaar komen. 
 
Verbeteren communicatie onafhankelijke cliëntondersteuner 
Mede door onze ingediende motie is er subsidie aangevraagd en ook toegekend van 50 duizend euro 
waarmee een projectleider kan worden aangesteld voor het maken van een verdiepingsslag in het aanbod 
en de communicatie van de onafhankelijke cliëntondersteuning. Het beoogde resultaat is communicatie die 
passend is bij de doelgroep en de inwoners die het nodig hebben de benodigde ondersteuning ontvangen. 
 
Hart voor Waddinxveen:  
Visie maken voor Waddinxveen Oost 
Bij de bespreking van de aankoop van gronden aan Henegouwerweg heeft PCW samen met PvdA/GL 
motie ingediend die een meerderheid heeft gehaald om naast de visie op percelen Henegouwerweg 5-10 
ook een visie te formuleren over de herinrichting en nieuwe functie van de Brugweg en de transformatie 
van de bestaande bedrijven(terreinen) aan de Oostkant van Waddinxveen. In deze visie koppelkansen te 
benutten om het gebied Polder Bloemendaal beter te ontsluiten en/of wandelroutes uit te breiden. 
 
Optimalisatie leefklimaat Zuidelijke Rondweg achter Akkeroord 
Bij de bespreking van het bestemmingsplan Zuidelijke Rondweg achter Akkeroord heeft de PCW samen 
met VVD, WeWa, CDA en D66 met een motie het college verzocht om het leefklimaat zoveel mogelijk te 
optimaliseren door bijv. beperking verkeersoverlast en realisatie oversteek voor fietsers en voetgangers.  
 
Actie geuroverlast WAGRO 
Met bijna de gehele raad is er een motie ingediend om als gemeente actie te ondernemen bij blijvende 
geuroverlast WAGRO. Geur zal worden gemeten en de resultaten zullen openbaar worden gemaakt, zodat 
iedereen de metingen kan zien. En wethouder Kerssies heeft een toezegging gedaan om met de WAGRO 
te bespreken het vrachtverkeer linksaf te laten slaan bij vertrek vanaf de locatie van de WAGRO. 
 
Hart voor veiligheid: 
Prioriteit verkeersveiligheid nieuwe school Triangel 
We hebben met een motie gevraagd prioriteit te geven aan de verkeersveiligheid rondom Park 
Vredenburgh. En daarmee voor de opening van de nieuwe school veilige oversteeksituaties te realiseren. 
 
Hart voor financiën 
Duidelijkheid financiële situatie Waddinxveen 
Tijdens de algemene beschouwingen heeft de PCW samen met VVD, CDA en PvdA/GL een motie 
ingediend om meer financiële duidelijkheid te krijgen in de kaderbrief van zomer 2025. Op dit moment zien 
we een positief saldo in de begroting de komende jaren, maar er moet nog veel gebeuren qua investeringen 
in maatschappelijke voorzieningen, scholen en infrastructuur.  
 
De bereikte resultaten zullen we op de website zo actueel mogelijk proberen te houden. Neem daar gerust 
af en toe een kijkje.  
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3. Samenstelling fractie 
 
De samenstelling van de fractie zag er vanaf januari 2024 als volgt uit: 
 
Naam Functie   “Bloedgroep” 
Lambert den Dekker raadslid, fractievoorzitter   HKV 
Corné Verduijn raadslid, plv fractievoorzitter   SGP 
Sylvia van de Krol-den Ouden raadslid, fractiesecretaris   ChristenUnie 
Hans van Mourik raadslid   HKV 
Bert Waterman raadslid   SGP 
Bart Drost raadslid   SGP 
Niels Hart raadslid   ChristenUnie 
Thomas Oosterom commissielid   HKV 
Jaël de Kool-van der Woude  commissielid   ChristenUnie 
Albert Kerssies  wethouder   ChristenUnie 
 

In september 2024 heeft Lambert den Dekker tijdens het eerste 
fractieoverleg na het zomerreces het fractievoorzitterschap 
overgedragen aan de plaatsvervangend fractievoorzitter Corné 
Verduijn. Lambert blijft als raadslid en plaatsvervangend 
fractievoorzitter betrokken bij de PCW fractie. In de persoonlijke 
bijdrage van Lambert over 2024 in de bijlagen wordt hier dieper 
op ingegaan. 
 
Thomas Oosterom heeft halverwege 2024 besloten de PCW 
fractie te verlaten.  
 
De 2 ontstane vacatures van commissielid zijn niet opgevuld in 
2024. 

 
4. Vergaderingen 

 
Ook in 2024 waren er weer veel vergaderingen. Het spreekt voor zich dat alle raads- en 
commissievergaderingen, werkbezoeken, thema-avonden, fractievergaderingen, regionale avonden en 
allerlei georganiseerde bijeenkomsten werden bijgewoond. Voor raadsleden en commissieleden 
betekende dit een belasting van twee tot vier dagdelen/avonden per week. 
In deze ‘belasting’ zijn niet meegenomen het lezen van alle stukken, de informele contacten en gesprekken 
en de overige voorbereidingen van (raads)vergaderingen. 
 
 

5. Inbreng PCW-fractie 
 
Als PCW-fractie hebben we in commissies, besluitvormende raadsvergaderingen en diverse 
gemeenschappelijke regelingen onze inbreng. Op de PCW-website (www.kiespcw.nl) kunt u onze inbreng 
en standpunten terugvinden. Daarnaast worden alle commissie- en raadsvergaderingen opgenomen en 
kunt u deze terug kijken op Overzicht Gemeente Waddinxveen (raadsinformatie.nl) 
 

 
6. Contacten achterban 
 
We merken dat steeds meer verenigingen en inwoners ons als fractie weten te vinden en ons een mail 
sturen of telefonisch benaderen waardoor we op veel maandagavonden (en andere momenten in de week) 
in gesprek zijn gegaan met inwoners, ondernemers en verengingen. Een zeer goede ontwikkeling! 
Concreet hebben we daarnaast meegedaan aan de opschoondag in maart, een wijkspreekuur gehouden 
op 20 april in de Zuidplas en gestaan op de lentefair in de Triangel. Als fractie hebben we twee 
werkbezoeken gedaan: werkgroep bewonersgroep Behoud Polder Achterof en VVE Vondellaan over 
duurzame oplossingen.  
Op 3 oktober 2024 was er tijdens de georganiseerde PCW avond bij Be Fair een mooie discussie met de 
PCW achterban over actuele politieke thema’s en de visie op Waddinxveen in 2050. 

http://www.kiespcw.nl/
https://waddinxveen.raadsinformatie.nl/
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7. Overleg PCW/SGP/CU - fracties regio 
 
Regelmatig hebben wij als fracties in de regio contact met elkaar. Vaak beperken deze contacten zich tot 
afstemming bij onderwerpen die onze fracties raken. Zowel in ‘Regio Midden Holland-verband’ als met 
betrekking tot de Greenport komen wij bij elkaar. Ook met de provinciale fracties van ChristenUnie en SGP 
wordt er over concrete onderwerpen overleg gevoerd. Voorbeelden van thema’s daarbij zijn de Regionale 
Energie Strategie, Beter Bereikbaar Gouwe, N207-Zuid en het Sociaal Domein. 
 

 
8. Website, sociale media en communicatie 
 
8.1 Website 
De website wordt zoveel mogelijk actueel gehouden en wordt vrijwel wekelijks bijgewerkt. Het aantal 
bezoekers wisselt maar de website wordt goed bezocht. Uit de statistieken blijkt dat vooral de nieuwsitems 
goed worden gelezen. 
 
8.2 De PCW op X, Facebook, Instagram en LinkedIn 
De PCW wil graag met zoveel mogelijk burgers van Waddinxveen in contact zijn. Daarom zijn we naast X 
(voormalige Twitter) ook actief op de volgende sociale media: Facebook, Instagram en LinkedIn. Via korte 
berichten kunnen we informatie geven over actuele onderwerpen in Waddinxveen en de ‘inzet’ van de 
fractie. Inmiddels hebben we 279 volgers op X @kiespcw, 432 volgers op Facebook, 226 volgers op 
Instagram en 202 volgers op LinkedIn. De peildatum was 11 maart 2025.  
 
8.3 Digitale nieuwsbrief PCW 
Vanaf 2012 verschijnt er minimaal 4 keer per jaar een digitale nieuwsbrief van de fractie. Met deze 
nieuwsbrief willen we belangstellenden informeren over inzet en activiteiten van de PCW. Aanmelding voor 
de nieuwsbrief is mogelijk via de website van de PCW. 
 
8.4 Permanente Campagnecommissie 
De Permanente Campagnecommissie zet zich in om de PCW blijvend in beeld te houden. Op die manier 
zijn we niet alleen tijdens de verkiezingscampagne zichtbaar in Waddinxveen.  
De leden van de permanente campagnecommissie zijn: Edwin Schep, Jaël de Kool-van der Woude, Dinant 
Pas, André Hak, Thomas Oosterom en Sylvia van de Krol-den Ouden. Onze fractievoorzitter en het PCW 
bestuur schuiven regelmatig aan voor overleg.  
 

9. Financiën 
 

Iedere fractie heeft op basis van de 
‘Verordening op de ambtelijke bijstand en 
de fractieondersteuning 2023’ naast een 
standaardbedrag van € 1.500,= ook € 
200,= per raadszetel te besteden aan 
activiteiten die onder andere te maken 
hebben met de kaderstellende-, 
controlerende- 
en volksvertegenwoordigende taak van 
een raadsfractie. 
 
In 2024 hebben we als fractie een beroep 
gedaan op dit fractiebudget. Op vrijdag 22 
november 2024 hebben we onder leiding 
van Harm Jan Polinder een dag nagedacht 
over onze missie en visie. Ook de 
samenwerking binnen de fractie kwam aan 
de orde en de profilering van onze partij.  

 

10. Evaluatie en monitoring 
Het bestuur van de PCW is regelmatig bij onze fractievergaderingen aanwezig.  
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Bijlage 1. Samenstelling fractie 2024 
 

 

Namen Taken/functies 

Lambert den Dekker - Raadslid 
- Fractievoorzitter (vanaf september plv fractievoorzitter) 
- Lid Presidium (tot september) 
- Lid Werkgeverscommissie 
- Commissielid Ruimte en Infrastructuur 

Corné Verduijn - Raadslid 
- Plaatsvervangend fractievoorzitter (vanaf september 

fractievoorzitter) 
- Commissielid Ruimte en Infrastructuur 

Sylvia van de Krol-den 
Ouden 

- Raadslid 
- Fractiesecretaris 
- Commissielid Maatschappij en Financiën 
- Commissielid permanente campagne commissie 

Hans van Mourik - Raadslid 
- Commissielid Ruimte en Infrastructuur 
- Afgevaardigde Klankbordgroep Midden-Holland 

Bert Waterman - Raadslid 
- Commissielid Maatschappij en Financiën 
- Voorzitter Auditcommissie 

Bart Drost - Raadslid 
- Commissielid Maatschappij en Financiën  
- Penningmeester fractie 

Niels Hart - Raadslid 
- Commissielid Ruimte en Infrastructuur 
- Lid presidium (vanaf september) 
- Vervangend voorzitter commissievergaderingen en themaraden 

(vanaf april 2024) 

Thomas Oosterom - Commissielid Ruimte en Infrastructuur 
- Voorzitter permanente campagne commissie 

Jaël de Kool- van der 
Woude 

- Commissielid Ruimte en Infrastructuur 
- Commissielid permanente campagne commissie 

Albert Kerssies - Wethouder 
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Bijlage 2. Samenstelling fractie 2016 – 2024 
 

Functie 2016 2017 2018 
(na 
verkiezingen) 

2019 2020 2021 2022 na de 
verkiezingen 

2023 2024 

Raadslid 
(fractievoorzitter) 

Ton van 
Doorn 

Ton van Doorn 
(tot 1 november 
2017) 

Chris van 
Harten 
(vanaf 13 
november 2017) 

Martijn 
Kortleven 

Martijn 
Kortleven 

Martijn 
Kortleven (tot 
oktober 2020)  
Jannes 
Berghout 

Jannes 
Berghout 

Jannes 
Berghout 

Lambert den 
Dekker 
 

Lambert den 
Dekker (vanaf 
september Corné 
Verduijn) 

Raadslid 
(plv. 
fractievoorzitter) 

Chris van 
Harten 

Chris van 
Harten 
(tot 13 
november 2017) 

Martijn 
Kortleven 
(vanaf 13 
december 2017) 

Jannes 
Berghout 

Jannes 
Berghout 

Jannes 
Berghout (tot 
oktober 2020) 
Lambert den 
Dekker 

Lambert den 
Dekker 

Lambert den 
Dekker 

Corné Verduijn Corné Verduijn 
(vanaf september 
Lambert den 
Dekker) 

Raadslid 
(secretaris) 

Peter van den 
Berg 

Peter van den 
Berg 

Lambert den 
Dekker 

Lambert den 
Dekker 

Lambert den 
Dekker 

Lambert den 
Dekker 

Lambert den 
Dekker 

Sylvia van de Krol-
den Ouden 

Sylvia van de Krol-
den Ouden 

Raadslid 
(penningmeester 

Chris van 
Harten 

Chris van 
Harten 

Albert 
Kerssies 

Albert 
Kerssies 

Albert 
Kerssies 

Albert 
Kerssies 

Albert Kerssies Bart Drost Bart Drost 

Raadslid Erik Segers Erik Segers Erik Segers Hans van 
Mourik 

Hans van 
Mourik 

Hans van 
Mourik 

Hans van 
Mourik 

Hans van Mourik Hans van Mourik 

Raadslid Lambert den 
Dekker 

Lambert den 
Dekker 

-- -- Sylvia van 
de Krol – 
den Ouden 

Sylvia van de 
Krol – den 
Ouden 

Sylvia van de 
Krol-den 
Ouden 

Bert Waterman Bert Waterman 

Raadslid Jannes 
Berghout 

Jannes 
Berghout 

-- -- -- -- Corné Verduijn Niels Hart Niels Hart 

Raadslid 
 

      Bert Waterman   

          
Fractie-
vertegenwoordiger 

Niet ingevuld Niet ingevuld Sylvia van 
de Krol 

Sylvia van de 
Krol 

Gerrie Buijs Gerrie Buijs 
(tot 15 Dec. 
2021) 

Thomas 
Oosterom 

Thomas Oosterom Thomas Oosterom 
(tot 1 okt 2024) 

Fractie-
vertegenwoordiger 

Martijn 
Kortleven 

Martijn 
Kortleven 
(tot 13 
december 2017) 

Hans van 
Mourik 

Gerrie Buijs Corné 
Verduijn 

Corné 
Verduijn 

Niels Hart Jaël de Kool-van 
der Woude  

Jaël de Kool-van 
der Woude 

Fractie-
vertegenwoordiger 

Niet ingevuld Niet ingevuld Robbert 
Verleun 

Corné Verduijn Bart Drost Bart Drost Bart Drost 
(raadslid vanaf 
juni 2022) 

Henk Beekman Niet ingevuld 
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Bijlage 3. Beschouwing wethouder, raadsleden en commissieleden 2024 

In deze bijlage geven onze wethouder en alle fractieleden een korte terugblik op het afgelopen jaar. 
 

Van onze wethouder Albert Kerssies 
 
Waddinxveen is een van de snelst groeiende gemeenten in Nederland. Het aantal woningen is ook in 2024 
met ongeveer 350 toegenomen. Eind 2024 is het aantal van 35.000 inwoners bereikt. De vraag naar 
woningen is blijvend groot, en de gemeente werkt hard om voor iedereen een geschikte woning te 
voorzien.  
Met de snelle groei van de bevolking is er ook een belangrijke inhaalslag nodig, vooral in het aanbod van 
maatschappelijke voorzieningen en de bereikbaarheid van Waddinxveen. Dit vraagt om behoorlijke 
financiële middelen, die steeds schaarser worden door het landelijke beleid.   
Per 1 januari 2024 is de Omgevingswet in werking getreden, een ingrijpende wijziging die invloed heeft op 
hoe we werken binnen de gemeentelijke besluitvorming in het ruimtelijk domein. De verdeling van de 
bevoegdheden van het college en de raad krijgen hierbij de nodige aandacht, en we blijven actief werken 
aan het op tijd nemen van besluiten binnen de geldende termijnen.  
In 2022 hebben we de Omgevingsvisie vastgesteld, en deze wordt jaarlijks geüpdatet om in te spelen op 
veranderend beleid en ontwikkelingen. Deze visie vormt de basis voor een duurzame en 
toekomstbestendige ontwikkeling van Waddinxveen.  
We hebben een belangrijke eerste stap gezet richting de toekomst van Waddinxveen met het startsein voor 
het Perspectief Waddinxveen 2050. Dit proces is essentieel voor de lange termijnvisie en de mogelijkheden 
voor Waddinxveen in de komende decennia. We kijken hierbij naar alle aspecten van de ontwikkeling van 
onze gemeente, zodat we met een goede basis verder kunnen bouwen aan een fijne woon- en 
werkomgeving voor onze inwoners en ondernemers.  
In de eerste helft van 2024 was er ook veel aandacht voor de duurzame opvang van asielzoekers in 
Waddinxveen. Er werden vijf mogelijke locaties onderzocht, wat leidde tot veel inspraak en lange 
vergaderingen. Uiteindelijk hebben we op 26 juni 2024, na intensief overleg, een bijna raadsbreed besluit 
genomen voor de definitieve locatie voor de duurzame opvang van asielzoekers. Waddinxveen heeft hart 
voor zijn inwoners maar ook hart voor onze hulpvragende medemensen.  
Er zijn in 2024 ook mooie ontwikkelingen over de historische Plasweg te vermelden, waartoe een aantal 
dynamische bijeenkomsten hebben plaatsgevonden. In maart 2025 staat de besluitvorming over deze 
mooie weg gepland.  
Bij de toekomstige woonwijk Noordkade, waar 1.500 woningen gepland zijn, hebben we een substantiële 
WBI subsidie ontvangen. De transformatie van een (verouderd) bedrijventerrein naar een mooie woonwijk 
is een complex en langdurig project. Deze subsidie van ruim 5 miljoen is een mooie impuls voor deze 
ontwikkeling.  
Aan de Zuidelijke Rondweg Achter Akkeroord is het bestemmingsplan aangepast naar een 
bestemmingsplan voor bedrijven. Dit project heeft ook voor veel onrust bij omwonenden gezorgd, maar 
uiteindelijk is het bestemmingsplan goedgekeurd, met enkele aanpassingen ten gunste van de buurt en 
voor zover dat mogelijk was ook naar tevredenheid van de omwonenden.  
Het bestemmingsplan voor de Peter Zuidlaan werd goedgekeurd, maar er ontstond onrust toen de 
corporatie plotseling besloot zich terug te trekken vanwege het niet kunnen krijgen van een lening voor de 
bouw van de geplande middenhuurwoningen. Dit zou ook vervelende gevolgen hebben voor de particuliere 
ontwikkeling van de koopwoningen voor oudere Waddinxveners. Na intensief overleg is dit toch goed 
opgelost en kunnen de plannen verder.  
Voor het project Wagro werd het bestemmingsplan goedgekeurd, met een aantal belangrijke toezeggingen. 
Hierdoor zal de geuroverlast voor het overgrote deel kunnen worden verholpen.  
De voorwaarden voor de bestemmingsreserve voor betaalbare woningen zijn vastgesteld, wat een 
belangrijke stap is voor het beter mogelijk maken van de bouw van meer betaalbare woningen in onze 
gemeente.  
Wonen blijft een onderwerp van groot politiek belang. We werken actief aan het uitvoeringsprogramma van 
de Woonzorgvisie. In 2025 verwachten we meer duidelijkheid over de investeringscapaciteit van 
Woonpartners en de regionale corporaties. Het blijft een belangrijk onderwerp, met name door het grote 
tekort aan betaalbare woningen in Waddinxveen en in de regio. Ook leegstand en scheefwonen heeft de 
aandacht. Alle substantiële bouwprojecten moeten voldoen aan de woningmix die in de Woonzorgvisie is 
vastgelegd.  
Naast de grote projecten zoals Noordkade, Triangel en ‘t Suyt2, werken we ook aan kleinere bouwprojecten 
zoals Heggewinde en Hoevezone.   



 

 

Jaarverslag PCW-fractie 2024 

 2 

Het grote batterijopslagsysteem van Semperpower is door de gemeenteraad goedgekeurd, waarbij een 
belangrijke voorwaarde was dat er ook een substantieel lokaal energiefonds zal worden gerealiseerd.   
Er is veel belangstelling vanuit de raad en de inwoners voor de toekomst van het Bentwoud. Dat is ook 
logisch omdat het een heel mooi en groot natuur- en recreatiegebied is aan de westkant van Waddinxveen. 
Er zijn diverse moties door de gemeenteraad ingediend en er wordt serieus gewerkt aan de verdere 
ontwikkeling van het gebied door de provincie, met bijvoorbeeld de gerealiseerde mountainbikeroute.  
In 2024 is er gestart met een nieuw onderzoek naar de toegankelijkheid van de openbare ruimte. Dit heeft 
geleid tot een nieuwe werkwijze, die de gemeente helpt om de openbare ruimte inclusiever en 
gemakkelijker toegankelijk te maken voor alle inwoners.  
In de Vredenburghzone zijn in 2024 weer nieuwe delen ingericht, waarbij we veel bomen hebben geplant. 
Deze vergroening draagt bij aan de leefbaarheid en duurzaamheid van Waddinxveen.  
Namens de gemeente Waddinxveen ben ik betrokken bij verschillende gemeenschappelijke regelingen en 
bestuurlijke overleggen, zoals Greenport Boskoop, Triple Helix, Emissieloze Kas, de Groenalliantie en de 
ODMH. Deze regelingen en overleggen zijn van groot belang voor de samenwerking met andere 
gemeenten en organisaties om duurzame en economische ontwikkelingen in de regio te bevorderen.  
Kortom, ook in 2024 waren er weer heel veel interessante en uitdagende ontwikkelingen in Waddinxveen. 
Heel mooi dat ik als wethouder hier mijn steentje aan kan bijdragen en dat uiteraard in afhankelijkheid van 
onze Vader in de hemel.  
 
 
Albert Kerssies, wethouder  
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Van onze fractievoorzitter Corné Verduijn 

 
Waddinxveen is een snelgroeiend dorp. Al verschillende jaren zijn we procentueel gezien de snelst 
groeiende gemeente van Nederland. Gezien de grote woningnood die we ervaren binnen Waddinxveen, 
is het mooi dat we kunnen groeien, de juiste bouwplannen daarvoor hebben en in een financiële positie 
verkeren om dit te realiseren. Tegelijkertijd zien we al enkele jaren het ravijnjaar 2026 op ons afkomen en 
hebben we grote uitdagingen om de infrastructuur en maatschappelijke voorzieningen voldoende te laten 
meegroeien met de groei van onze gemeente. 
 
Nieuwe rol van fractievoorzitter 
In september ben ik fractievoorzitter geworden van de PCW-fractie, waarbij ik het stokje heb 
overgenomen van Lambert den Dekker. Een verantwoordelijke stap en ik ben blij dat te mogen doen met 
een mooie en stabiele fractie. Er is veel ervaring in onze fractie, veel toewijding en met elkaar streven we 
naar een gedegen bijdrage in de raadszaal. 
Als PCW werken we in coalitieverband samen met de fracties van de VVD en het CDA. Een fijne en 
stabiele coalitie waarbij we met elkaar werken aan de opgaven die er liggen en aan de toekomst van ons 
Waddinxveen. 
Door mijn nieuwe rol als fractievoorzitter heb ik vanaf september geen eigen onderwerpen meer waar ik 
woordvoerder van ben. Toch zijn er een paar onderwerpen waar ik voor die tijd een bijdrage aan heb 
mogen leveren. 
 
Aankoop gronden Henegouwerweg: Aan de Henegouwerweg (achter de Brugweg) hebben we 
verschillende percelen gekocht. Dit om het mogelijk te maken om in de toekomst een oplossing te 
realiseren voor de verkeersproblemen aan de Brugweg. Met deze grond in eigendom, de planvorming 
van een verkeersveilige Brugweg, de transformatiebehoefte van veel bedrijven en de toegankelijkheid 
van Polder Bloemendaal lijkt het ons goed om een toekomstvisie te maken voor Waddinxveen Oost. 
Middels een motie wordt er gewerkt aan deze toekomstvisie. 
 
Beter Bereikbaar Gouwe 
De wereld stopt niet bij de grenzen van Waddinxveen. En zeker infrastructuur gaat door over 
gemeentegrenzen, daarom is het belangrijk om met buurgemeenten samen te werken. Zo hebben we zes 
jaar in de regio nagedacht over de bereikbaarheid van het gebied rondom de Gouwe in de samenwerking 
Beter Bereikbaar Gouwe. In 2024 hebben we deze samenwerking afgesloten met een teleurstellend 
resultaat: twee snelfietsroutes, wat watermaatregelen op de Gouwe en een lobby voor de 
Bodegravenboog. Als PCW hadden we graag meer bereikt en is er ook meer nodig om Waddinxveen 
bereikbaar te houden voor de toekomst. Op dit moment worden er pogingen ondernomen om toch met 
buurgemeente Alphen aan den Rijn en Provincie Zuid Holland tot een vervolg te kunnen komen. 
 
N207-Zuid 
Een weg die we hard nodig hebben in Waddinxveen is de Bentwoudlaan en de Verlengde Bentwoudlaan. 
Deze weg zorgt voor een goede ontsluiting van Waddinxveen Noord, wat de Hefbrug, de Coenecoop en 
de Beijerinklaan gaat ontlasten. Echter moet de Provincie Zuid-Holland hier nog een definitief besluit over 
nemen. Toen wij hoorden dat deze besluitvorming weer vertraging oploopt, ben ik als kersverse 
fractievoorzitter afgereisd naar Den Haag om namens de gemeenteraad van Waddinxveen een sterk 
pleidooi te doen voor een snelle besluitvorming en realisatie van deze weg. We hopen nog steeds dat dit 
effect heeft gehad. 
 
Eerste politieke beschouwingen 
In november heb ik mijn eerste politieke beschouwingen mogen doen met als centraal thema: ‘de 
Regenboog’. Een metafoor die ik vervlochten had in mijn bijdrage als het gaat om de mooie materiele 
plannen met Waddinxveen, maar ook de donkere wolken als we kijken naar de financiële begroting. Maar 
nog belangrijker: Als PCW fractie zien we de Regenboog als hét teken van Gods trouw die ondanks onze 
zonden nog steeds voor ons zorgt en ons zoveel goedheid geeft. In die afhankelijkheid willen we als 
PCW-fractie graag ons werk blijven doen. 

Corné Verduijn, fractievoorzitter 
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Van ons raadslid Lambert den Dekker 

Vorig jaar schreef ik mijn bijdrage voor het jaarverslag nog als fractievoorzitter. Dit jaar als ‘gewoon’ 
raadslid. In overleg met het PCW-bestuur en de fractie heb ik het voorzitterschap overgedragen aan 
Corné Verduijn. Op gelijk maar even duidelijkheid te geven: dit was niet vanwege disfunctioneren of 
vanwege crisis in de fractie. Gelukkig niet. Waarom dan wel? Sinds vorig jaar heb ik een nieuwe functie 
met eindverantwoordelijkheid voor het adviesbureau waar ik werk (DWA). Omdat die nieuwe functie veel 
aandacht vraagt heb ik bij het bestuur aangegeven dat ik het fractievoorzitterschap graag over zou 
dragen. Na overleg met bestuur en fractie heeft de plaatsvervangende voorzitter Corné Verduijn het 
stokje overgenomen. Mooi dat we dit op een heel natuurlijke manier zo konden oplossen! Wat dat betreft 
ben ik echt trots op de fractie als geheel. We overleggen, we maken een afweging, we besluiten en gaan 
vervolgens weer door met een nieuwe voorzitter die het naar mijn mening heel goed doet! 

In het vorige jaarverslag schreef ik al over het proces om tot locatiekeuze voor een asielzoekerscentrum 
(AZC) te komen. Dit proces heeft in 2024 geresulteerd in een locatie tussen de Plasweg en de 
IJzermanweg (ten zuiden van de Vredenburghlaan). Na deze locatiekeuze is het college gestart met de 
voorbereidingen; samen het het COA (Centraal Orgaan opvang asielzoekers). De omwonende worden 
betrokken bij de voorbereidingen. Het is de bedoeling dat het AZC in 2025 open gaat. 

Nu ik weer ‘gewoon’ raadslid ben, ben ik woordvoerder duurzaamheid. In 2025 staan er een aantal 
complexe vraagstukken op de agenda waar ik mijn tanden in kan zetten. Onder andere met betrekking tot 
de energietransitie (startwijk aardgasvrij, warmtenet glastuinbouw, etc.). Ik hoop daarover in het volgende 
jaarverslag meer te vertellen. 

Lambert den Dekker, raadslid 
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Van ons raadslid Sylvia van de Krol-den Ouden 
 
Sinds 2018 mag ik mij inzetten voor de Waddinxveense politiek. Het voelt echt nog maar heel kort. Maar 
de tijd vliegt als je het leuk hebt. Dat klopt zeker wel, want ik voel me enorm op mijn plek en het voelt als 
een voorrecht om deel te mogen uitmaken van de fractie van de PCW. Ik hoop nog lange tijd samen met 
God dit prachtige werk te mogen doen. 
 
Hart voor de ander 
Bij de bespreking van de visie sociaal domein 2024-2028 mocht ik opkomen voor de kwetsbaren. Het is 
zo zwaar om iedere keer weer te moeten vertellen wat je allemaal niet kunt en dat jouw chronische ziekte 
of lichamelijke of verstandelijke beperking niet overgaat. Beschikkingen voor langere tijd afgeven geeft 
rust aan gezinnen en betrokkenen. En het geeft minder stress en onzekerheid en ook nog minder 
administratieve rompslomp voor gemeente, client en zorgverlener. De door ons opgestelde motie is 
unaniem aangenomen. 
Tevens heb ik een pleidooi gehouden voor meer bekendheid voor onafhankelijke cliëntondersteuning. 
Mede door de door ons ingediende motie is er een subsidie aangevraagd van 50 duizend euro die is 
toegekend. Een projectleider zal worden aangesteld voor het maken van een verdiepingsslag. Het 
beoogde resultaat is dat de communicatie passend is bij de doelgroep en de inwoners die het nodig 
hebben de benodigde ondersteuning zullen ontvangen. 
 
Papieren plattegrond 
Veel inwoners hebben een mobiele telefoon waar ze via google maps de weg wel vinden. Er is echter 
een groep Waddinxveners die liever een papieren exemplaar zou bezitten. Tijdens onze wijkspreekuren 
hebben we deze vraag vaker gekregen. Bij navraag aan de balie van het gemeentehuis bleek dat er wel 
eens om wordt gevraagd, maar er geen exemplaren te verkrijgen zijn. Tijdens het vragenhalfuur van de 
raad heb ik vragen gesteld aan het college. Bij de begrotingsbehandeling hebben we een motie voor 
1000 exemplaren ingediend en in februari 2025 waren deze exemplaren klaar om te worden uitgedeeld. 
 
Eenzame uitvaart 
Tijdens een vragenhalfuur heb ik hier vragen over gesteld. Natuurlijk willen we dat er niemand eenzaam 
is in Waddinxveen. En helemaal niet dat iemand alleen overblijft en komt te overlijden. In Waddinxveen is 
een kleine poule ontstaan van inwoners die graag aanwezig willen zijn bij een eenzame uitvaart om zo 
als gemeenschap afscheid te nemen. 
 
Gebiedsvisie sportpark De Sniep 
Een open sportpark midden in het dorp spreekt ons erg aan! Wel hebben we met een motie gevraagd 
ook het gezondheidscentrum bij Den Edel mee te nemen en deze op te nemen in de gebiedsvisie, omdat 
we preventie erg belangrijk vinden. Sport en zorg horen bij elkaar. Deze motie is unaniem aangenomen. 
 
Sylvia van de Krol-den Ouden, raadslid 
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Van ons raadslid Bart Drost 

In mijn terugblik op 2023 schreef ik nog dat Waddinxveen groeide naar ruim 33.000 inwoners, 2024 was 
het jaar waarop de 35.000-grens werd gepasseerd. Die aanhoudende groei, zorgt voor de nodige 
uitdagingen. Dat was ook in 2024 het geval. Want meer inwoners, betekent bijvoorbeeld ook dat er meer 
(maatschappelijke) voorzieningen nodig zijn. Hoe zorgen we er met elkaar voor dat iedere Waddinxvener 
niet alleen een fijne woning heeft, maar ook dat kinderen een plek hebben op een basisschool? En hoe 
zorgen we dat mensen die medische zorg hebben die zorg ook kunnen krijgen? Zijn er genoeg 
huisartsen, tandartsen, fysiotherapeuten en dergelijke? Maar ook: hoe zorgen we dat al die 
Waddinxveners zich in hun vrije tijd ook kunnen ontspannen? Zijn er voldoende sport- en 
ontspanningsfaciliteiten? Zijn er voldoende maatschappelijke initiatieven waar mensen elkaar kunnen 
ontmoeten? Hoe bewaren en bevorderen we de sociale cohesie? 

Het is duidelijk dat op het gebied van maatschappelijke voorzieningen een inhaalslag nodig is. En we zijn 
blij dat daar ook in 2024 hard aan is gewerkt. De voorbereidingen voor de bouw van de school in Triangel 
worden getroffen. Maar ook voor andere scholen is reeds tot uitbreiding besloten. 

Wat de school in Triangel betreft hebben we er overigens met een motie aandacht voor gevraagd dat er 
wel een veilige verkeerssituatie gerealiseerd wordt. Al die kinderen moeten natuurlijk wel op een veilige 
manier op school kunnen komen. De motie werd met een ruime meerderheid aangenomen. 

De visie op maatschappelijke voorzieningen werd in 2024 in de raad werd besproken. Vanuit de PCW 
hebben we hierbij aandacht gevraagd voor de kerken in Waddinxveen. Want behalve de zondagse 
erediensten, organiseren de kerkelijke gemeenschappen veel activiteiten waarbij mensen elkaar kunnen 
ontmoeten en omzien naar elkaar. Dat is belangrijk in een samenleving! 

Omdat we als PCW de plaats van de kerken in de samenleving erg belangrijk vinden, hebben we in 2024 
met een belangrijk deel van de kerkgemeenschappen een gesprek gevoerd. Om te horen wat zij 
belangrijk vinden voor Waddinxveen, wat ze doen voor de samenleving en hoe we elkaar daarbij goed 
kunnen ondersteunen. Het waren stuk voor stuk mooie en waardevolle ontmoetingen. 

Ook hebben we in het debat over de visie op maatschappelijke voorzieningen aangegeven dat de 
huisvesting van scholen voor de PCW prioriteit heeft. En dat er niet alleen over het geheel voldoende 
basisschoolplaatsen zijn, maar vooral ook dat ouders hun kinderen naar de school kunnen laten gaan die 
het beste aansluit bij hun levensovertuiging. 

Terugblikkend is er dankbaarheid dat we steeds weer de gezondheid, kracht en wijsheid ontvingen om 
ons politieke werk te kunnen doen. Dat is ook waarom we iedere maandagavond, voorafgaand aan de 
fractievergaderingen onze handen vouwen. En Gods Woord openen. Omdat daar alleen onze hulp 
vandaan komen moet. 

Bart Drost, raadslid 
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Van ons raadslid Hans van Mourik 

Zowel voor thema 1: Hart voor wonen en thema 4: Hart voor groen mocht ik namens de PCW dit jaar het 
woord voeren.  
Als we ons dan eerst focussen op wonen zijn de volgende items afgelopen jaar gepasseerd. We hebben 
kritische vragen gesteld over prestatieafspraken Woonpartners. We missen financiële daadkracht en 
hebben ons hardop afgevraagd of een 2e wooncorporatie aan Waddinxveen te verbinden meer 
slagkracht geeft voor de bouw van sociale huur en of goedkope koopwoningen. Dit item kwam vorig jaar 
nog een keer naar voren bij de bouw van Peter Zuidlaan, omdat Woonpartners ineens uit dit project is 
gestapt om ook de mogelijkheid te verkennen dit onder te brengen bij BPD, net als in Wijk Triangel. 
Parapluplan wonen is goedgekeurd, om excessen rondom definitie wonen aan te kunnen pakken bij 
overlast. Dossier huisvesting arbeidsmigranten hebben we de status quo opgevraagd wat hopelijk 2025 
naar de raad zal worden gestuurd. 
Bevorderen doorstroming bij scheefwoners op basis van huishoudgrootte is door de raad goedgekeurd 
en zal in pilot vorm ingevoerd worden. Als PCW hebben we aandacht gevraagd voor het verduurzamen 
van woningen. 
We hebben als raad ons ook gebogen over de bouwplannen, snelheid van het realiseren van 
Verpleeghuis Souburgh, waarin we met namen vragen gesteld hebben over de esthetische aanblik van 
het pand, waarin de groene uitstraling wat is verschraald. We hebben vragen gesteld over de VPT 
plaatsen binnen Souburgh en mogelijkheid van bewoners om zich vrij in en rondom het pand te bewegen. 
Als het gaat om inwoners met de ziekte dementie, dan zien we ook een forse toename van senioren die 
deze ziekte hebben en of krijgen. Zijn er nog meer zorgplaatsen nodig bijv. In de te realiseren Hoevezone 
langs de Plasweg. 
Hart voor groen hebben we verwoord in de volgende items. Door het agenderen en herhalen van het 
belang van verbindingen tussen groengebieden in en rondom Waddinxveen. Vragen gesteld over 
inrichting, bereikbaarheid en onderhoud van Weids Bloemendaal. Daarin hebben we vernomen dat er 
mogelijk vervuiling kan ontstaan door het toestaan van gebiedsvreemd grond binnen Weids 
Bloemendaal. Ook zijn we meegenomen naar de ambities van Weids Bloemendaal om als groengebied 
te groeien, Richting andere kant van de Brugweg richting Camping Breedijk. 
Mondelinge vraag gesteld om mee te doen met de groene stad challenge. Dit gaan we niet doen, maar 
uit beantwoording blijkt wel dat we goed groen bezig zijn en een steeds meer en beter inzicht krijgen in 
mogelijkheden en kansen om Waddinxveen te vergroenen. Ook voor elk huishouden een boom is weer 
voorbouw gekomen, om dit direct mee te nemen in de planvorming van de te realiseren 
nieuwbouwprojecten. 
In herindelen van de Plasweg vinden wij het communicatieproces prima gelopen en zijn benieuwd hoe de 
Plasweg er “straks” uitziet. 
Opnieuw zijn we kritisch geweest over huidige manier van afval inzamelen en de informatieverstrekking 
die hieraan ten grondslag ligt. 
Overkapping WAGRO om stankoverlast tegen te gaan hebben wij in mee gestemd. Wel extra aandacht 
gevraagd voor het vrachtverkeer om niet met vrachtverkeer binnen Waddinxveen te rijden. Ook het 
afkoppelen en scheiden van hemelwater -van rioolwater vinden wij een belangrijk thema. 
Aandacht gevraagd middels een motie hoe we lokaal worden meegenomen met het steeds meer 
regionale karakter van verschillende onderwerpen zoals: sociaal domein, wonen, verkeer, 
energiestrategie, cultuur enz. 
 
  
Hans van Mourik, raadslid  
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Van ons raadslid Bert Waterman 

Ook in 2024 hebben we als fractie op alle belangrijke dossiers onze bijdragen mogen leveren. Zelf heb ik 
me vooral mogen richten op de financiën, dienstverlening en openbare orde. Veel is de revue 
gepasseerd. Waddinxveen is geen saaie gemeente! We zijn een van de sterkst groeiende gemeenten 
waarbij we worden geconfronteerd met de grenzen aan de groei zoals een achterblijvend 
voorzieningenniveau en een krappe infrastructuur. Dit vraagt veel bestuurlijke en ambtelijke daadkracht. 
Gelukkig staan we er als Waddinxveen financieel niet slecht voor wat mogelijkheden biedt voor het doen 
van de nodige investeringen. Verder is in 2024 besloten om de formatie fors uit te breiden om de 
opgaven waar we voor staan ook te kunnen oppakken. Wij hebben daarmee ingestemd mede met een 
beroep op een realistische planning van projecten en uitgaven omdat we bij elke jaarrekening fors geld 
overhouden. Ook onze reservepositie is goed daarom hebben we een motie ingediend, die werd 
aangenomen, voor het verantwoord inzetten van reserves voor de bekostiging van onze opgaven. Verder 
hebben we gepleit via een motie, die werd aangenomen, voor het inzichtelijk maken van de financiële 
effecten van alle uitvoeringsplannen bij de Kaderbrief in 2025; Dat jaar is immers het laatste jaar voor het 
verkiezingsjaar, het is dan belangrijk om te weten hoe Waddinxveen er (financieel) voor staat. 
 
Enkele andere onderwerpen waar ik me in 2024 op heb gericht zijn: 
Organisatie centrale vuurwerkshow 
Tot nu toe zijn de twee door de gemeente georganiseerde shows niet doorgegaan als gevolg van de 
weersomstandigheden. Als PCW hebben we onze bezwaren ingebracht die we vanaf het begin hebben 
geuit zoals: geen taak van de gemeente, strijdig met onze voorbeeldrol die we hebben als het gaat om de 
zorg voor het milieu, de organisatie op zondag. 
Aanscherpen zienswijze begroting 2025-2028 van de Belastingsamenwerking Gouwe Rijnland 
(BSGR). Vanwege de zorg die we hebben over het groeiende aantal bezwaarschriften hebben we de 
zienswijze op de begroting aangescherpt via een amendement met als doel het nemen van maatregelen 
om dit aantal terug te dringen. 
Tarieven OZB We hadden geconstateerd, evenals het CDA, dat de tarieven 2025 voor de Onroerende 
Zaakbelastingen te hoog waren vastgesteld. De correctie zou aanvankelijk plaatsvinden in januari 2025 
maar we hebben voorgesteld via een amendement om de tarieven in december 2024 te corrigeren, dan 
is voor 1 januari voor iedereen duidelijk wat de tarieven OZB zijn. Dit voorstel werd aangenomen. 
 
Bijdragen vragenhalfuurtje 
In 2024 heb ik de over de volgende thema’s vragen gesteld bij het vragenhalfuurtje: 
· Naleving serviceregels Met het oog op bevordering van de kwaliteit van onze dienstverlening. 
· Opvangen piek aanvragen reisdocumenten Niet alle gemeenten waren hierop goed voorbereid maar 
Waddinxveen gelukkig wel. 
· Communicatie over de Open Monumentendag Gevraagd om meer publiciteit te geven als gemeente 
aan de Open monumentendag. Dit krijgt in 2025 meer aandacht. 
· Aandacht voor versterking van de weerbaarheid De internationale veiligheidssituatie is de afgelopen 
jaren sterk is verslechterd. Het kabinet wil Nederland sneller weerbaarder maken tegen een grootschalig 
gewapend conflict of andere crises. De gemeente sluit aan op het beleid van de Veiligheidsregio die 
Weerbaarheid als speerpunt heeft. 
 
Bert Waterman, raadslid   
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Van ons raadslid Niels Hart 

In 2024 heb ik weer wat extra taken kunnen oppakken. Naast mijn reguliere werk als raadslid en notulist 
in de fractie heb ik mij mogen inzetten als voorzitter van thema-avonden en heb ik zitting genomen in het 
presidium, als afgevaardigde vanuit onze fractie. Daar worden de agenda’s opgemaakt voor de diverse 
vergaderingen en werkbezoeken. Via deze meer bestuurlijke activiteiten heb ik weer een extra steentje 
kunnen bijdragen aan het reilen en zeilen in Waddinxveen. 

Als één grote PCW-familie in Waddinxveen hebben wij ons geprobeerd in te zetten voor de inwoners van 
Waddinxveen en voor Waddinxveen. Veel contact met bewoners bij werkbezoeken, fractiebezoeken, 
formele en informele contacten, gepland en spontaan, op verzoek van inwoners, organisaties en 
belangenverenigingen. Of het nu ging over bestemmingsplannen, ondernemers, sport, maatschappij of 
cultuur, het was mooi om veel bewoners te ontmoeten met elk hun eigen visies en vragen op dit soort 
zaken. Op allerlei manieren heb ik zo verbinding met andere mensen mogen voelen. Ik voel mij dankbaar 
dat ik met hen erover in gesprek kon gaan. 

Naast de fractie-gerelateerde contacten heb ik ook een dagje met jongeren kunnen optrekken in het 
gemeentehuis en inloopbijeenkomsten voor bewoners bezocht. Ook heb ik gasten van de 
raadscommissie mogen begeleiden tijdens commissievergaderingen om wat uitleg te geven over de gang 
van zaken tijdens een commissievergadering of hoe het in algemenere zin in de politiek gaat. 

Door wijzigingen in de fractie wijzigde ook mijn portefeuille. Van duurzaamheid heb ik afscheid genomen 
en verkeer en economie werden aan mij toevertrouwd. Thema’s die ook erg in Waddinxveen leven en 
waar wij ons zichtbaar en wat meer op de achtergrond zullen inzetten om stappen te zetten om waar 
nodig zaken te verbeteren. 

Niels Hart, raadslid 

  



 

 

Jaarverslag PCW-fractie 2024 

 10 

Van ons commissielid Thomas Oosterom 
 
*Van stabilisatie naar het vertrek* 
 
Na tweeënhalf jaar in de Waddinxveense politiek begon het te knagen. Net zoals bij Koning Willem II en 
ds. G.H. Kersten, verliep het bij mij op dezelfde manier. Geen grondwet of kabinetsval, maar wel een 
persoonlijke ommezwaai. In één nacht was ik eruit: ik verlaat de politiek. 
 
Met veel plezier kijk ik terug op de afgelopen jaren. Ik heb veel geleerd, gezien en begrip gekregen voor 
het vak van volksvertegenwoordiger. 
 
Op die ene nacht kwam niet alleen een besluit, maar ook een gedicht dat ik graag met u deel: 
 
Het is nu tijd om te vertrekken 
Ik zeg het liever zo om even mijn benen te gaan strekken 
Om me te heroriënteren en weer eens om te keren 
 
Voor ieder is een tijd vertrekken en komen 
Wanneer gaat u zichzelf belonen en weer eens op adem komen 
Ik hoop voor ieder op zijn manier spoedig want dat is pas moedig 
 
Voor mij is er een zekerheid dat de rust elders is 
En dat is wat voor nu mijn gedachte berust  
 
Thomas Oosterom, commissielid   
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Van ons commissielid Jaël de Kool-van der Woude 
 
Afgelopen jaar heb ik met op verschillende terreinen mogen inzetten voor de PCW. Het grootste gedeelte 
vindt achter de schermen plaats. Het is goed om tijdens de fractievergaderingen met elkaar plannen te 
kunnen maken en met elkaar na te kunnen denken over het goede voor Waddinxveen. 
 
Ook voor de campagnecommissie ben ik actief en heb ik o.a. het versturen van de nieuwsbrieven 
overgenomen van Sylvia. 
 
In de commissie hebben ik mogen spreken n.a.v. de plannen van de WAGRO om het 
composteringsproces overdekt plaats te laten vinden. Ondanks de hal die in het landschap verschijnt, zal 
het leefklimaat van bewoners van de Zuidplas en de Triangel er op vooruit gaat. De wethouder heeft 
n.a.v. onze vragen toegezegd om met de WAGRO in gesprek te gaan over de verkeersafwikkeling en we 
krijgen als raad ook een terugkoppeling van de gedane metingen na ingebruikname van de 
composteerhal. 
 
Ook de invoering van de extra minicontainer hebben we in de gaten gehouden. N.a.v. onze schriftelijke 
vragen gaf de wethouder aan om terug te koppelen wat het effect is van deze nieuwe inzamelmethode. 
We hopen dat het scheiden van afval in Waddinxveen doorzet en de hoeveelheid restafval nog verder zal 
afnemen. 
 
Ook het komende jaar, wanneer de campagne achter de schermen flink zal worden voorbereid hoop ik 
me weer in te zetten voor ons mooie Waddinxveen. 
 
Jaël de Kool-van der Woude, commissielid  
 

 


